
 Sammanträdesprotokoll 

Nr 7/2017 

Sida 29 (44) 

2017-08-24 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 20   

Stadens arbete med barn i behov av särskilt stöd 

Svar på skrivelse från Lotta Edholm (L), Cecilia Brinck (M), John 
Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD) 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

29 juni 2017, dnr 1.1.3-4190/2017. 

 

Lotta Edholm (L), Cecilia Brinck (M), John Kåberg (C) och 

Christian Carlsson (KD) ställer i en skrivelse ett antal frågor om 

stadens arbete med barn i behov av särskilt stöd och om 

förändringar för de så kallade CSI-grupperna (centrala grupper 

med särskilda inriktningar). 
 

Förvaltningen har tagit fram en treårig utvecklingsplan för 

utvecklingen av elevhälsa i stadens kommunala grundskolor. 

Förvaltningen har fått ett uppdrag att ta fram en samlad och 

långsiktig strategi för utvecklingen av stadens CSI-verksamhet. 

Denna strategi kan komma att påverka innehållet i den 

nuvarande treåriga utvecklingsplanen.  

 

En viktig utgångspunkt för utvecklingen av elevhälsan är att det 

ska vara möjligt för eleven att gå kvar på den skola som 

vårdnadshavare valt till sitt barn.  

 

Grundskolan kommer fortsätta att ta in elever till CSI-grupper 

när behov finns. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med avdelningen för stöd kring lärande och elevhälsa samt 
avdelningen för ekonomi och styrning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Särskilt uttalande 

Lotta Edholm m.fl. (L), Cecilia Brinck m.fl. (M) anmälde ett 

särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Det är bra att majoriteten nu svängt i frågan och fortsätter 

intaget till de så kallade CSI-grupperna. Det är mindre bra att 

man under processen väckt en stark oro hos föräldrarna till de 

elever som för tillfället är placerade i grupperna. Detta äventyrar 

det förtroende som föräldrarna har för skolan och dess 

långsiktighet. Det äventyrar också långsiktigheten och 

planeringen hos de rektorer som idag ansvarar för CSI-

grupperna. Så stora förändringar kan inte genomföras utan 

förankring i utbildningsnämnden och det är bra att majoriteten 

nu planerar för den långsiktiga fortlevnaden av CSI-grupperna. 

 

Vi vill också påpeka att behovet av dessa platser inte endast kan 

beräknas utifrån de ansökningar som görs av stadens rektorer till 

de av staden drivna CSI-grupperna. Den stora majoriteten av 

eleverna i behov av den här typen av undervisningsgrupper har 

redan vänt sig till friskolor, och en utveckling där majoriteten 

äventyrar förtroendet för CSI-grupperna kan komma att 

accelerera den utvecklingen. 

 
Ersättaryttrande  

Christian Carlsson (KD) hänvisade till det särskilda uttalande 

gemensamt från Liberalerna och Moderaterna. 

 


